
OBČINA ČRNOMELJ                       K točki 12 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v decembru 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:   ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Zdenka Vrtin: 
1.  Na vprašanje članice OS Lidije Malešič ni odgovora na prvi del vprašanja, ki se nanaša na 
zarasla krožišča v Črnomlju. Kdo je odgovoren za košnjo le-teh? 
 
ODGOVOR: 
Kot je bilo pojasnjeno na seji Občinskega sveta je za vzdrževanje obvoznice kakor tudi krožnih križišč 
na njej zadolženo CGP d.d. kot redni vzdrževalec državnih cest v naši občini. V kolikor pa bi obvoznica 
potekala v naselju, bi vzdrževanje hortikulturnih ureditev ob cesti morala zagotoviti občina, ne glede 
na to, da so ob državni cesti. Žal so očitno sredstva Direkcije RS za infrastrukturo za vzdrževanje 
državnih cest precej omejena in je košenj premalo. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1.  Odgovor glede pobude, da smo svetniki seznanjeni o kom glasujemo pri podelitvah občinskih 
priznanj je neprimeren, da ne rečem katastrofalen. Prvič: Ni mi jasno zakaj so o tem sploh razpravljali 
na žirijah. Če se spomnite je tudi županja  na seji, kjer smo sklepali o priznanjih  predlagala, da 
občinski svet o predlogu razpravlja in sklepa na eni prihodnjih sej. V Statutu Občine Črnomelj je 
navedeno, da OS sprejema statut, poslovnik, odloke in druge splošne akte, ki so v korist občine – 
nikjer nisem zasledil, da to počenjajo komisije. V Poslovniku Občinskega sveta - pri točki Odbori in 
komisije je zapisano, da organizacijo in delovno področje le teh določa poslovnik občinskega sveta – 
tega sprejme OS. 18. člen navaja, da svet ustanovi stalne ali občasne komisije in odbore kot svoja 
delovna telesa. Komisije in odbori sveta v okviru svojega delovnega področja v skladu s tem 
pravilnikom in aktom o ustanovitvi obravnavajo zadeve iz pristojnosti sveta in dajejo svetu pripombe 
in predloge! (Ne sklepe). 19. člen navaja - Komisije in odbori obravnavajo predloge aktov in drugih 
odločitev iz pristojnosti občinskega sveta na področju svojega delovanja, ki so svetu predlagani v 
sprejem, oblikuje o njih svoje mnenje in svetu podajo svoje stališče s predlogom odločitve. To, da 
komisije odločajo je protizakonito, če pa odloča svet, je pošteno in zdravo, da ve o čem odloča (samo 
spomnim primer izpred dveh let, ko smo zaradi političnega poduka manjšinskemu delu občinskega 
sveta izglasovali edini zveličan predlog komisije – še danes me je sram). Takrat je celo padla opazka, 
da so komisije zato, da odločajo, mi pa naj bomo le seznanjeni z njihovo odločitvijo. Še enkrat 
poudarjam  - to je protizakonito. 
In drugič: V gradivu vidimo odgovore štirih komisij. Žalostno, kar tri komisije so odgovorile, da lahko 
samostojno odločajo o izbirah kandidatov. Poudarjajo, da se  ne strinjajo s predlogom – ki sploh ni bil 
naslovljen na njih – ker oni o tem ne odločajo. Le Žirija za Župančičeva priznanja s predsednikom Jako 
Birkelbachom ve za kaj se sploh gre in mu – jim čestitam za korektno opravljeno delo. 
Če spomnim – ko smo imenovali komisije sem dejal, da ne dvomim o njihovi poštenosti in 
strokovnosti, današnji odgovori pa me malo begajo. Čudi me, kaj je v predlogu spornega, če gre za 
transparentnost informacij. Česa se bojimo oz. bojijo. Predlagam, tako kot je rekla županja, da 
obravnavamo in o predlogu glasujemo, čeprav to po zakonodaji sploh ni potrebno. Pričakujem 
odgovor od pravne službe OU, ne od komisij. 
 
ODGOVOR: 
Točka je na dnevnem redu 17. redne seje OS. 
 



2.  Pred trgovino DM v Črnomlju je potrebno odmašiti jašek, saj se ob deževju tam nabira voda. 
Ob vsakem deževju meteorna voda zelo počasi odteka iz parkirnega prostora. 6 do 8 avtomobilov je 
dobesedno ujetih v okrog 10 cm globoki luži. Luža se izprazni približno dan po deževju. Prav tako je 
potrebno odstraniti dva stolpa v cestišču, ki sta včasih služila za košarkarske  koše.  
 
ODGOVOR: 
Predlog smo posredovali JP Komunala Črnomelj d.o.o., ki upravlja s kanalizacijo v občinskih cestah v 
mestu Črnomelj. Odgovor JP je v prilogi št. 1. 
 
3.  Krajani Vojne vasi so opozorili, da je na relaciji od odcepa za čistilno napravo do zadnjih hiš 
pred pokopališčem (gre za dobrih 100 m ceste) v zadnjih dveh letih nastalo več kot 10 defektov na 
vodovodnem omrežju. Sprašujejo ali se načrtuje celovita obnova tega dela vodovodnega omrežja in 
kdaj, saj redni defekti najbrž finančno niso vzdržni. Dajejo pobudo za trajnejšo ureditev vodovodnega 
omrežja. 
 
ODGOVOR: 
Zaradi pogostih okvar na vodovodu v Vojni vasi je cesta do mestnega pokopališča na več mestih 
poškodovana. Javno podjetje Komunala Črnomelj d.o.o. načrtuje celovito obnovo vodovoda v letu 
2017, za kar pa moramo zagotoviti sredstva v proračunu občine v postavki Rekonstrukcije 
vodovodnega omrežja. Odgovor JP je v prilogi št. 1. 
 
4.  Najprej želim izreči pohvalo županji, strokovnim službam na občini in tudi svetnikom za 
sanacijo ŠRC Loka. Zahvala gre tudi tajniku ŠZ  Milanu Kordiču, ki je kot član strokovnega sveta športa 
za vse pri OK Slovenije imel vpliv, da smo prek Fundacije za šport prejeli delež sredstev za obnovo. 
Imamo nov politan (tartan) in smo učenci, dijaki, učitelji in verjetno kakšni rekreativci hvaležni za 
pridobitev. Kljub temu pa ne moremo (učitelji iz OŠ Loka in SŠ Črnomelj) mimo nekaj pripomb in 
dobronamernih pobud.  Prva– naj bodo k kateremukoli strokovnemu delu povabljeni ali vsaj 
povprašani tudi strokovni kadri iz dotičnega strokovnega področja. Junija je bilo sklicano strokovno 
srečanje o problematiki športa v Beli krajini (povabljeni vsi župani in različni športni strokovnjaki – pa 
niti en učitelj športne vzgoje). Podobno se je delo odvijalo pri ŠRC Loka. Sam sem sicer med gradnjo 
bil na objektu – po moji pripombi (in v soglasju z učitelji na OŠ in SŠ) dal predlog vodji projekta za 
zasutje dveh jaškov za skok v višino s palico. Dobronamerna pripomba je bila upoštevana in je dela 
pocenila. 
Izvajalec del je kvalitetno izdelal podlago in finalni sloj.  Naredili so prečudovit objekt, a ga žal porisali, 
okrasili s črtami in črticami različnih barv.  Vse skupaj je zagotovo precej podražilo končen račun, saj 
je precej porisav popolnoma nepotrebnih. Prve se tičejo oznak za atletske ovire, kjer je okrog 240 
nepotrebnih dvobarvnih črtic. Druge porisave, ki so na atletski stezi in na rokometnem 
(malonogometnem) igrišču pa so menda proge za gasilska tekmovanja. Na atletski stezi so tudi črte 
za katere športni pedagogi ne vemo kam sodijo. Učitelji nikakor ne želimo, da bi kdo slučajno to 
pripombo razumel kot da smo proti gasilcem – jih absolutno podpiramo in smo jim hvaležni za 
njihovo požrtvovalno in nesebično delo, ampak športni objekt je pa športni objekt. In če oznake 
morajo biti, naj na športnem objektu ne bi prevladovale druge – lahko bi bile črte debeline 
centimetra - kot so pomožna igrišča po dvoranah (tudi v naših - obeh), ali vsaj črte nedominatnih 
barv.  
14. septembra je na igrišče prišel izvajalec del vrisat še črte na skakališču za skok v dalj. Stal je pred 
jamo in se držal za glavo. Črt ni mogel vrisati, saj je bilo zaletišče prekrito z mokro travo (slika). 
Podobna situacija je po celi stezi le manj trave je (še danes). Posledično bomo na stezi kmalu imeli 
drseči mah.  
Izvajalec del je povedal, da razpadanje stez na stadionu ni bila toliko posledica slabe izvedbe ampak 
nevzdrževanja – nikoli niso bili očiščeni sifoni pod robniki, ni bilo pometanja trave po košnji. Prav tako 
je bil mnenja (skupaj s športnimi pedagogi in sosedi) naj se ne dela kompostni kup ob startnem 
prostoru (severozahodni del). 



Pobude: Naj se pri postavki občinskega proračuna doreče kaj je vzdrževanje ŠRC Loka in kdo ter kako 
ga izvaja, naj se odstrani kompostni kup ob startnem prostoru, naj se pričvrstijo vrata (goli) – pred leti 
je bil zaradi tega v Novem mestu celo smrtni primer, naj se pri katerikoli dejavnosti (ne le športu) k 
sodelovanju pri planih, gradnjah, obnovah poleg povabijo tudi strokovnjaki ali vsaj strokovni kader iz 
določenega strokovnega področja. 
V imenu vseh, ki uporabljamo prenovljene steze pa še enkrat hvala županji in občinskemu svetu za 
prenovljen objekt. 
 
ODGOVOR: 
Uničeni jaški za skok s palico so bili odstranjeni, saj je bilo ugotovljeno, da niso bili nikoli uporabljeni. 
Odstranitev omenjenih jaškov ni pocenila investicije, saj le-ti niso bili predmet investicije. Predmet 
investicije je bila menjava poliuretanske podloge.  
Vseh »240 nepotrebnih« dvobarvnih črtic na sami atletski stezi predstavlja oznake za atletske ovire, 
ki so v skladu z IAAF standardi. Stadion ŠRC Loka je z obnovo pridobil tudi IAAF licenco oz. certifikat, 
št.: S-99-0003, ki je sedaj pripravljen tudi za prireditev državnega tekmovanja. Certifikat, ki ga je 
izdalo Češko podjetje Azimut CZ - Tomaš Hustopecky,  prilagamo v prilogi št. 2 tega odgovora. Iz 
certifikata je točno razvidno kaj pomenijo posamezne označbe na atletski stezi (modre, rumene in 
zelene črtice). Potrebne označbe imajo tudi preostali stadioni kateri imajo licence za državna in 
mednarodna tekmovanja. 
Na preostalem delu stadiona sta res vrisana tudi dva poligona za gasilska tekmovanja, ki pa ne ovirata 
izvajanja atletskih disciplin, saj ne posegata na samo stezo. Označbe ne bi smele biti moteče tudi za 
preostale športne panoge, saj so le-te različnih barv. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
Nataša Hudelja: 
1.  Kaj se dogaja s Cerod-om? 
 
ODGOVOR: 
Na CEROD-u, Centru za ravnanje z odpadki, d.o.o., j.p. še niso sprejeti planski akti za  poslovanje 
družbe zaradi odprtih vprašanj  s strani občin Posavja. Gradivo z odprtmi zadevami na tem področju 
bo obravnavano na eni izmed naslednjih sej, ko bo po predvidevanjih potrebno določiti tudi nove 
deleže sofinanciranja investicij. 
 
Odgovor pripravila: Županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
Jože Veselič: 
1.  Ali je občina ali JP Komunala na igralih med blokoma na Kajuhovi ulici in Cankarjevi ulici v 
Črnomlju odstranila varovalne plošče, ki so bile po tleh? Čez noč jih več ni bilo. 
 
ODGOVOR: 
Za pojasnilo smo zaprosili KS Črnomelj. Odgovor je razviden nadaljevanju: 
»Varovalne plošče je odstranilo Javno podjetje Komunala Črnomelj na zahtevo KS Črnomelj, saj plošče 
niso bile več v funkciji in so bile razmetane po igrišču ter so predstavljale nevarnost zdrsa.  Nekatere 
plošče niso bilo sploh več na tleh, ampak kar ena na drugo. Tudi izginile niso čez noč, ampak v 
opoldanskem času delovnika JP Komunale Črnomelj.  
Prilagam fotografijo stanja v priponki (priloga št. 3).  
 
Jaka Birkelbach, predsednik KS Črnomelj« 
  
2.  Med blokoma na Cankarjevi ulici 2 in Cankarjevi ulici 2a so postavljeni betonski stolpi. Ali je to 
v načrtu ali pa so postavljeni na črno? Kaj storiti, če gre za črno gradnjo? 
 



ODGOVOR: 
Po neuradnih informacijah »protiparkirni« stebrički (betonske pobarvane cevi) stojijo na omenjeni 
lokaciji med 20 in 25 let z namenom, da preprečujejo parkiranje. Kdo jih je postavil in na podlagi 
kakšnih dovoljenj, ni informacij. V kolikor je zadeva v zvezi z nesprejemljivim parkiranjem še vedno 
aktualna, bi bilo z vidika kakovostnega videza prostora potrebno postaviti sodobne protiparkirne 
elemente. Kakšni ti naj bodo, je razvidno iz kataloga urbane opreme, ki je izdelan za mesto Črnomelj.  
 
Odgovor pripravila: mag. Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
Matija Rom: 
1.  Kdaj se bo pristopilo k sanaciji opornega zidu v Doblički gori (Jergli)? 
 
ODGOVOR: 
Po podpisu pogodbe za obnovo občinskih cest v občini Črnomelj v letih 2016 in 2017 smo, smo 
izbranemu izvajalcu CGP d.d. v začetku oktobra naročili celovito obnovo podpornega zidu, ki podpira 
javno pot JP 556233 Doblička gora – Stražnji Vrh.  Zaradi zasedenosti izvajalca na državnih cestah se 
dela še niso pričela izvajati. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU.  
 
2.  Krajani Dobličke gore želijo urediti del poti v Doblički gori, na meji med KS Dobliče in KS Talčji 
Vrh. 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj v primeru, da krajani zagotovijo sofinanciranje, zagotavlja asfaltiranja poti, ki jih je 
zato lažje vzdrževati. V kolikor je interes lastnikov zemljišč in objektov ob poti za asfaltiranje 
predlagamo, da CGP d.d. izdela predračun stroškov. Glede možnosti asfaltiranja se bi po tem 
dogovorili na sestanku s predstavnikom lastnikov, KS in občine. 
 
Odgovor pripravil:  Vinko Kunič, OU   
 
Alojz Puhek: 
1.  Ali se bo sanirala streha na KD Dragatuš? 
 
ODGOVOR: 
Ureditev razmerij na KD Dragatuš je v zaključni fazi. Čakamo še na izbris dveh hipotek. V Spremembi 
plana za leto 2017 je predvidena izdelava dokumentacije in sanacija strehe. 
 
Odgovor pripravila: Županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
2.  Ali potekajo kakšni postopki glede zemljišča pri OŠ Dragatuš? 
 
ODGOVOR: 
V kolikor gre za zadevo na katero nas je v  avgustu 2015 opozoril ravnatelj OŠ Dragatuš in sicer, da 
stanje zemljišča, ki je v lasti Občine Črnomelj in ga uporablja OŠ Dragatuš po izvedeni komasaciji  »ne 
ustreza prejšnjim dogovorom« oz. ni šolsko pojasnjujemo sledeče: 

- pri preverjanju »prejšnjih dogovorov« je Občina ugotovila, da je v letu 1996 potekal postopek 
ureditve posestne meje med OŠ Dragatuš in Župnijo Dragatuš, izvedena je bila parcelacija, 
lastništvo parc.št. 1299/10 pa je ostalo v lasti župnije Dragatuš. 

- Glede na zgoraj navedeno je Občina Črnomelj podala pritožbo oz. ugovor na odločbo izdano s 
strani Upravne enote Črnomelj vezano na komasacijo Dragatuško polje in sicer smo zaprosili, 
da parcelna št. 1299/10 k.o. Dragatuš (parc. št pred komasacijo), ki je v lasti župnije Dragatuš 



ostane ločena-samostojna parcela, da bi v prihodnje lažje in hitreje urejali prenos navedene 
parcele, ki je v uporabi OŠ Dragatuš. Odgovora na pritožbo še nismo prejeli. 

 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
Stanislav Starešinič: 
1.  Zakaj je pano izpred trgovine DM premaknjen na drugo lokacijo? 
 
ODGOVOR: 
Oglasni pano, ki je bil postavljen pri trgovini DM je stal na zemljišču parc. št. 1194/22 k.o. Črnomelj, 
kjer je 114 solastnikov. Glede na to, da mora Občina Črnomelj za postavitev panojev imeti soglasja 
lastnikov zemljišč, je to v tem primeru bilo nemogoče. Oglasni pano je bil zato prestavljen na lokacijo 
s parcelno št. 925/36 k.o. Črnomelj (nasproti bara Medved), kjer je lastnik parcele Občina Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: mag. Anita Jamšek, OU. 
 
2.  Na parkirišču pri pekarni (nasproti kulturnega doma) so postavljene avtomobilske gume, ki 
kazijo izgled mesta. 
 
ODGOVOR: 
Omenjene gume so najverjetneje ograjni element, ki zamejuje privatno od javnega. Za mesto 

Črnomelj je izdelan katalog urbane opreme, ki je podlaga za izbor elementov urbane opreme, kar tudi 

določa Občinski prostorski načrt (OPN). Žal pa OPN nima nobenih kazenskih določb za neupoštevanje 

odloka. Občina Črnomelj ima tudi še veljaven Odlok o komunalni ureditvi in zunanjem videzu naselij v 

občini Črnomelj (Ur. l. RS, št. 49/92), ki v 8. členu navaja: »Obstoječi objekti in naprave, ki kvarijo 

estetski videz strnjenih naselij, kakor barake, ograje, plotovi, mreže ipd. in ki niso strokovno urejeni, 

se morajo urediti ali odstraniti.« Ta odlok ima kazenske določbe, vendar so denarne kazni zastarele. 

Občina Črnomelj namerava v kratkem pripraviti novelacijo omenjenega odloka, ki bo tudi osnova za 

delo občinske inšpekcijske službe. 

Odgovor pripravila: mag. Marija Prašin Kolbezen, OU in Marjan Kastelic, vodja MIR. 

Janez Perušič: 
1.  Skoraj vsak mandat pride do pobud s strani predvsem manjših KS za povečanje proračunskih 
sredstev. Predlagam, da se do naslednjega – januarskega rebalansa povečajo postavke: 
 

 vzdrževanje cest: 10 % za vaške KS, s tem bi lahko pokosili tudi ceste med vasmi, ki jih ne kosi 
nihče, ker niso občinske. 

ODGOVOR: 
Povečanje sredstev za vzdrževanje cest v rebalansu 2017 ni predvideno. Predvidevamo pa  nekoliko 
povečanje sredstev za vzdrževanje cest po dejanskem izračunu in spremembah sistema  za zimsko 
službo 2017/2018  in sicer v okviru finančnih zmožnosti proračuna.  
 

 delovanje KS: 10 % za KS, ki imajo do 1000 prebivalcev. 
ODGOVOR: 
Odgovor v rebalansu proračuna za leto 2017  so povečana sredstva za delovanje vsem KS za 10%. 
 
Odgovor pripravila: županja Mojca Čemas Stjepanovič. 
 
 
 
 










































































